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Ze života obce

Dne 4.10. 2014 se v naší obci 
uskutečnila malá slavnost při příležitosti 
odhalení nově zrestaurovaného pomníku 
J.L. Zvonaře, který  byl obnoven s 
podporou Fondu kultury Středočeského 
kraje a při příležitosti opravy střechy
Mateřské školy Kublov provedené za 
podpory Fondu rozvoje obcí a měst 
Středočeského kraje. Slavnosti se zúčastnil 
senátor Parlamentu České republiky Jiří 
Oberfalzer, radní Středočeského kraje 
Pavel Hubený a radní a místostarosta 

Města Beroun Mgr. Ivan Kůs. Při této 
příležitosti bylo předáno vyznamenání 
občanům obce za jejich dlouholetou 
významnou pomoc obci. Děkujeme za 
krásné vystoupení dětí MŠ Kublov, 
ZŠ Broumy a Elišky Luňáčkové. 

Vyznamenaní medailí obce "Acta non 
verba" zleva Marie Králová, Hana 
Perglerová, Jaroslav Král, Ladislav 
Jánský, František Kymlička, Miloslav 
Malec a Zbyněk Zíma. 

Dne 4.10.2014 se dále uskutečnila 
oslava ke 125. výročí od založení 
dobrovolných hasičů v obci Kublov.  Akce 
započala jednáním valné hromady hasičů, 
které se jako host zúčastnil  i senátor Jiří 
Oberfalzer, který naším hasičům přivezl dar ve 
výši 10.000,-Kč. 

S akcí byla spojena výstava hasičské 
techniky z naší i z okolních obcí. Zapůjčena 
byla i technika HZS Beroun a Hořovice. 
Největší pozornosti se těšili ukázky zásahů 
jednotlivých družstev hasičů.  Děkujeme 
Sboru dobrovolných hasičů za uspořádání této 
akce.

Na prvním veřejném zasedání Zastupitelstva obce Kublov, které se konalo dne 10.11.2014 byl všemi 
hlasy nově zvolených členů zastupitelstva zvolen starostou obce JUDr. Josef Matějka a místostarostkou 
Mgr. Soňa Pfeiferová. Ještě jednou děkujeme všem občanům, kteří zájem o obec projevili svou účastí u 
komunálních voleb. 
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Dne 17.10. se z iniciativy Ladislavy Kučerové 
uskutečnila výstava obrazů místního malíře K. Kotase. 
Výklad Otomara Dvořáka a Jaroslava Krále se setkal s 
velkým zájmem návštěvníků expozice. 

Zaznamenali jsme i nepříjemnou událost, kdy při 
pravidelném čištění kanalizačních stok jsme zjistili, že při 
stavbě nového vodovodního řadu v Chaloupkách došlo k 
poškození kanalizační stoky. Bezprostředně následovalo 
jednání s VAK Beroun a byl zjištěn rozsah poškození 
prostřednictvím kamerové zkoušky.  Stavebník vzniklou 
škodu uznal a zajistil opravu stoky. Opravený úsek stoky 
byl  zdokumentován následnou kamerovou zkouškou a 
obec si vyžádala stanovisko ke vhodnosti zvolené 

technologie, výsledkům a trvalosti opravy.  
Dne 29.11.2014 se v prostoru před 

hasičskou zbrojnicí uskutečnilo slavnostní ukončení 
projektu pod názvem Kublov - rekonstrukce 
dopravní infrastruktury obce. Tuto akci jsme 
uspořádali nejen ke splnění smlouvou stanovené 
povinnosti, ale i jako výraz poděkování
poskytovateli dotace. Pro obec Kublov bylo 
významnou poctou, že se jí na naše pozvání 
zúčastnil 1. náměstek ředitele Úřadu Regionální 
rady Střední Čehy Ing. Tomáš Oliva a radní 
Středočeského kraje Dr. Ing. Jiří Peřina, náměstek 
hejtmana pro oblast financí.  Děkujeme všem 
občanům, kteří si před tradiční akcí spojenou s 
rozsvícením vánočního stromu našli chvilku, a této 
akce se zúčastnili. Zástupcům poskytovatele pro nás 
významné podpory jsme tak mohli doložit, že alespoň části občanů není dění v obci lhostejné a že dovedou 
ocenit, že si poskytnuté pomoci vážíme. Starosta tuto příležitost využil i k tomu, aby pana náměstka Peřinu 
seznámil s neutěšeným stavem základní požární techniky a požádal jej o pomoc při zajištění prostředků na 
nákup byť použité, avšak novější hasičské cisterny. 

Starosta obce v souladu s rozhodnutím zastupitelstva podal námitku na Katastrální úřad, Katastrální 
pracoviště Beroun proti některým chybám zjištěným ve zveřejněném obnoveném katastrálním operátu. 
Současně opakovaně obec jeho prostřednictvím vyjádřila názor, že s ohledem na stav původního mapového 
díla měl být katastrální operát obnoven novým mapováním, nikoli jeho upřesněním. Některé z těchto 
námitek již byly akceptovány. Nová digitalizovaná mapa si však při zvoleném způsobu jejího vzniku ponese 
řadu předchozích již dříve existujících nepřesností a to až do doby, než dojde k novému mapování. 

V průběhu listopadu a prosince jsme zpracovávali  podklady pro závěrečné vyhodnocení dříve 
poskytnutých dotací.

V souvislosti s povinností třídit od r. 2015 biologicky rozložitelné odpady obec jednala s AVE CZ 
Hořovice o způsobu svozu tohoto druhu odpadu.  Biologicky rozložitelný odpad  bude dvakrát ročně (jaro, 
podzim) odvážen prostřednictvím přistavených kontejnerů. Pokud bychom zvolili větší četnost, trvalé 
rozmístění kontejnerů či dokonce zajištění svozu tohoto druhu odpadu prostřednictvím samostatných nádob 
umístěných ke každé nemovitosti, znamenalo by to zásadní nárůst cen za takto zvolený systém, který by po 
jeho promítnutí do poplatkové povinnosti  nebyl pro většinu občanů akceptovatelným. Již v současné době 
občané za likvidaci komunálního odpadu hradí zhruba polovinu nákladů, zbývající část za ně hradí ze svého 
rozpočtu obec.  Svozové firmy jsou připraveny odvážet biologický odpad od každé nemovitosti, ale současně 
upozorňuji, že by to znamenalo dvojnásobné náklady oproti současnému stavu. Samozřejmě nejlevnější a 
nejekologičtější  způsob je, pokud vlastník alespoň část tohoto odpadu (především trávu) kompostuje na 
svém pozemku. Obec tuto otázku neuzavírá a je připravena vnímat názory občanů.  Pokud jde o kovové 
nádoby  z nápojů, bylo se svozovou firmou ujednáno, že můžou být vhazovány do kontejnerů spolu s plasty, 
neboť následně stejně dochází ke třídění tohoto odpadu.  Ostatní kovový odpad chceme likvidovat ve 
spolupráci s organizacemi a sdruženími obce obdobně, jako tomu bylo dosud.
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Abychom předešli nepříjemnostem při využívání dřeva z obecního lesa, upozorňujeme, že v 
současné době obec významnější těžbu neplánuje. Jakékoli požadavky je vždy nutné především směřovat na 
obecní úřad a k odvozu dřeva je možné přistoupit až po vystavení dokladu p. Žižkou a po zaplacení dřeva  do 
pokladny obce.

Ač jsme na to již jednou upozornili, opět došlo k nedovolenému vysázení trvalého porostu (smrčků) 
na veřejném prostranství ve vlastnictví obce.  Žádáme občany, aby respektovali, že na pozemcích obce 
nemohou vysazovat stromy, zejména pokud je to v sousedství komunikací. Doufáme, že po tomto 
upozornění dojde k nápravě, aniž by věc musela řešit obec či silniční správní úřad. 

Obec Kublov v těchto dnech bude vybírat nové pojišťovny pro pojištění majetku obce. 

V nadcházejícím roce obec Kublov, jako provozovatel splaškové kanalizace, bude muset  přistoupit 
k navýšení cen stočného.  Tak jako ostatním provozovatelům vodohospodářské infrastruktury vznikla i naší 
obci povinnost zajistit prostřednictvím výběru stočného nejen pokrytí běžných nákladů provozu, ale trvalou 
udržitelnost příslušného vodního díla, což předpokládá postupnou akumulaci prostředků nezbytných pro 
obměnu jednotlivých částí zařízení po době jejich životnosti a pro zajištění nezbytných oprav (obdobně ze 
stejného důvodu bylo oznámeno i navýšení ceny pitné vody). V případě provozu splaškové kanalizace obce 
jsme museli navíc zakalkulovat i to, že jsme se stali plátci DPH.  Předpokládané navýšení vychází z 
uskutečněných výdajů vynaložených v r. 2014 na opravy a provoz kanalizace.   I když se snažíme náklady 
minimalizovat, jsou věci, které žádný provozovatel neovlivní, ať už je to běžná únava a stárnutí materiálů a 
zařízení či nekázeň odběratelů.  Jen pro úplnost uvádíme, že minimálně dvakrát ročně musíme objednávat 
sací bagr k odstranění nerozpuštěných látek, které v nátokových jímkách vytvoří i desítky centimetrů 
vysokou vrstvu, která se především tvoří ze zbytků hadrů a vlhčených kapesníků.  Tyto látky mají 
samozřejmě vliv nejen na zvýšenou četnost zásahů obsluhy, ale i na nadměrné opotřebení čerpadel, u kterých 
jsme v letošním roce museli provést generální opravu. Pro příští rok 2015 bude u stočného cena 1m3

vyhlášena cena ve výši 29,82 Kč bez DPH, tj. 34,29 Kč/1m3 včetně DPH. Pro porovnání cena za 1m3 u 
stočného byla jedním z nejvýznamnějších dodavatelů z našeho okolí vyhlášena ve výši 36,89 Kč.

Dne 7.12.2014 se v sále Slovanky uskutečnilo 
tradiční setkání s občany obce, na kterém byli z 
rozhodnutí zastupitelstva věcným darem oceněni 
Ing. Zbyněk Zima, Helena Kučerová a Libuše 
Hamouzová. Nejvyšším oceněním za svou 24 let 
trvající významnou práci v zastupitelstvu obce Kublov 

byla oceněna bývalá místostarostka Jitka Humlová 
a to udělením medaile obce "Acta non verba".  
Všem bývalým členům zastupitelstva ještě jednou 
děkujeme a věříme, že nám budou i nadále v 
případě potřeby oporou. 

Dovolujeme si i podle reakcí účastníků vyslovit názor, že právě letošní setkání se vydařilo. Za to 
děkujeme všem účinkujícím a organizátorům. Poděkování si zaslouží ředitelka naší Mateřské školy paní 
Marie Rumpíková i paní učitelky a samozřejmě i naši nejmladší účinkující. Líbilo se  vystoupení mažoretek i 
následné hudební vystoupení hudební skupiny z Broum.  Děkujeme i členům kulturní komise za organizaci 
tohoto setkání, ale i občanům, kteří tuto snahu ocenili svou účastí. 

Informujeme občany, že obec Kublov do současné doby vybrala při pořádání sbírky na opravu 
varhan, interiéru kostela a dalších sakrálních staveb částku 38.000,-Kč. Obec bez ohledu na administrativní 
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náročnost související s organizováním veřejných sbírek chce tímto způsobem podpořit obnovu naší 
nejvýznamnější kulturní památky a současně tím i vyhověla přání skupiny věřících občanů. Z takto při 
sbírce vybrané částky bude uhrazena oprava kostelních varhan. Vedle toho obec pokračovala v obnově 
sakrálních staveb, když po  obnově velkého kříže u cesty na Velíz v letošním roce ze svého rozpočtu 
nákladem 32.500,-Kč obnovila křížek u zvoničky. Domníváme se, že obec věnuje této problematice 
dostatečnou pozornost v rámci jejích ekonomických možností a doufáme, že to naši občané ocení bez 
ohledu na to, zda jsou, či nejsou věřící.  Stejně tak chceme věřit, že této naší dosavadní vstřícnosti bude 
odpovídat i obcí navržený rozvoj další spolupráce při využívání kostela na Velíze při pořádání kulturních 
akcí v budoucnosti. 

Pro informaci našim občanům sdělujeme, že ve věci pronájmu domu č.p. 35 již podruhé naší obci 
soud vyhověl v jejím žalobním návrhu. Záměrem obce je, aby cestou práva dosáhla stavu, kdy bude moci 
tento svůj majetek opět užívat, aniž by se nechala vmanipulovat do situace, kdy by i její kroky mohly být 
považovány za porušení právní povinnosti.  Vedle toho se obec  se svými pohledávkami přihlásila již do 
dvou exekučních řízení. V zastupitelstvu je diskutováno pozdější využití této nemovitosti. Převažuje názor, 
na poskytnutí těchto prostor zájmovým skupinám a sdružením obce v rámci podpory jejich činnosti. Nejdříve 
však bude muset obec zajistit finanční prostředky pro případné úpravy a vybavení v rozsahu nezbytném pro 
takovýto záměr.

Starosta zastupoval obec i v opatrovnickém řízení před okresním soudem v Berouně a krajským 
soudem v Praze. V obou stupních bylo vyhověno návrhu naší obce, která nesouhlasila, aby byla ustanovena 
opatrovníkem ve věci, kde k tomu nebyly dány zákonné důvody.                                             (Ma.)

***
Milí přátelé kublovské školky!

Přeji Vám pokojný adventní čas! 
Toto roční období je více než 
kterékoli jiné časem očekávání, 
naděje a radosti. I my dospělí 
prožíváme předvánoční dobu tak 
nějak jinak. Trochu slavnostněji, 
trochu nostalgičtěji, trochu 
radostněji. Děti prožívají před 
Vánoci čistou dětskou radost. 
Mikuláš, Ježíšek, nadílka, vůně 
cukroví, vůně jehličí. To jsou 
atributy v dětských srdcích již 
navždy s touto dobou spojené. 
V mateřské škole přibývá hudebních a výtvarných aktivit, přibývá dnů naplněných nejrůznějšími 
překvapeními. V této chvíli máme za sebou týden adventního času, kdy děti každý den nachází postavičku 
andělíčka, který jim přináší nová překvapení a úkoly ke splnění. Každým dnem přibude další až se nakonec 
dostaneme až ke Štědrému dni. Adventní čas znamená myslet nejen na sebe ale také na druhé a to děti v naší 

školce již dobře ví. Od září si fixují pravidla pro 
spokojené společenství a spolupráci na třídách. 
Srdíčkové, Sluníčkové, Povídací a Usmívací - to 
jsou názvy našich pravidel, o kterých všechny 
děti dobře vědí, co znamenají. Schválně, umíte si 
představit význam Srdíčkového pravidla? Jistě 
ano! V mateřské škole máme od minulého jara 
dvě třídy. Snažíme se, aby se děti, ačkoli jsou ve 
dvou třídách, dobře znaly a měly k sobě všechny 
v celé školce hezký vztah. Chceme, aby starší 
dokázaly pomáhat mladším a mladší aby se 
nebály poprosit o pomoc. Chceme, aby se 
všechny děti vzájemně obohacovaly, měly se 
rády a cítily sounáležitost se svojí školkou, se 
svojí obcí!
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Letos, stejně jako loni, jsme věnovali s dětmi mnoho času přípravě výrobků na kublovský jarmark a zároveň 
přípravě vystoupení, kterým jsme chtěli přinést ještě více pohody do toho skvělého sobotního odpoledne. 
Děti se na vystoupení těšily a byly moc šikovné! Chtěla bych i touto cestou poděkovat občanskému sdružení 
Kublováček za prodej našich výrobků a čas, který nám tímto jeho členové věnovali. Děkuji také Vám všem, 
kteří jste zakoupením, našeho výrobku podpořili mateřskou školu. Za výtěžek z prodeje budou mít děti 
hezkou nadílku pod stromečkem ve školce. Tento víkend nás čeká vystoupení pro důchodce obce na 
Slovance, věřím, že se Vám, kteří se půjdete podívat, bude líbit. A co nás čeká ve zbývajícím čase adventu? 
Návštěva ze Zvířecí pohody ve Bzové, divadelní představení s vánoční tematikou, jablíčkový den, vánoční 
den a také posezení s rodiči.

Před skončením roku 2014 je namístě poděkovat obci Kublov za podporu naší školky, rodičům i dětem za 
hezké vztahy a ochotu řešit možné problémy v klidu a s pochopením. Děkuji všem zaměstnankyním 
mateřské školy za jejich práci! A děkuji i Vám všem, kteří se o chod naší školky zajímáte!

Milí přátelé kublovské školky, rozloučím se jednou krásnou myšlenkou. 

„Zaměřme se na to, co máme, ne na to, co nemáme!“ 

S přáním klidného adventu za kolektiv mateřské školy Marie Rumpíková

KUBLOVÁČEK

Rej světlušek
V pondělí 27. 10. dorazilo 65 dětí 
pomoci světlušce rozsvítit její 
sfouknuté hvězdičky, což se podařilo 
a tak si po náročném úkolu mohli 
všichni dát zaslouženou svačinku 
v podobě buřtíku a rejdilo se a řádilo 
až do 19 hodiny, kdy vypukl 
očekávaný ohňostroj.

Vyrazíme ven, společně si 
užijeme
Již potřetí jsme pořádali akci pod 
názvem Vyrazíme ven, společně si 
užijeme - tentokráte vlakem na 
Křivoklát. Počasí přálo a byl to 
nádherný den, jen věříme, že příště 
se k nám přidá více Kublováčků.

Vánoční odpoledne 29.11.2014
Letošní Rozsvícení vánočního stromu a 
vánoční jarmark byl na téma jednoho ze 
symbolů Vánoc, a to zvonečku.  Během 
odpoledne si 98 dětí zasloužilo rolničku od 
Rolničkové víly a mohlo si tak vytvořit svůj 
vlastní kouzelný zvoneček. Závěrečný 
cinkot zvonečků předal všechna přání dál 
Ježíškovi a stromeček se nám ukázal v celé 
své vánoční kráse.

DĚKUJEME všem občanům, kteří se 
podíleli na organizaci a přípravách, všem 
kteří nám darovali své výrobky do 
dobročinného stánku a všem těm, kteří si 
něco zakoupili ve stánku Kublováčku. 
Výtěžek z dobročinného stánku a ze stánku 
s občerstvením bude použit na další akce.
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Těší nás, že ani letos si nenechalo tuto akci 
ujít velké množství místních i přespolních a 
už teď přemýšlíme, čím bude zajímavý 
program v roce příštím.

Poslední akcí roku bude tradičně 
SILVESTROVSKÝ ŠPACÍR, koná se 
ve středu 31.12.2014.

Připravujeme v sobotu 10.1.2015 akci 
Tři králové, bližší informace budou 
na plakátech

Přejeme, aby Vám Vánoce byly vším, 
čím mají být - kouskem tepla v tuhé 
zimě, světýlkem ve tmě.

                   KUBLOVÁČEK, Klára Pelcová

***
Spolek dobrovolných Mopedistů Kublov 

Je tady prosinec a to je vždy doba bilancování 
uplynulé sezony. V dubnu jsme svojí trochou 
přispěli ke kulturnímu životu v obci a již 
potřetí uspořádali mopeďáckou taneční 
zábavu v restauraci Na Slovance s tématem 
českých filmů a pohádek. Účast byla hojná, 
dostavilo se mnoho členů okolních spolků 
mopedistů i místních občanů. Po úvodní 
scénce, sehrané členy místního spolku a 
následných dovednostních soutěžích se 
rozběhla zábava, o které se ještě dlouho 
mluvilo. Děkujeme všem za účast a 
připravujeme se na duben roku 2015. 

Vítězem tradiční klubové akce 
„Výjezd na Velíz“ se o letošní pouťové neděli 
stal Michal Špiryt. Další velkou akcí byl 
zářijový již 6. ročník „Mopeďáckého špacíru 
Křivoklátskem“, který zahájil krátkým úvodním slovem pan starosta. Celkem 151 účastníků letošního 
ročníku se popralo s kopci okolo Berounky, ale i s deštěm, který je provázel téměř polovinu trasy. Za 
všechny ročníky se tak stalo poprvé. Všichni se vrátili na kost promočení, ale v pořádku do cíle. Poděkování 
si zaslouží paní Mgr. Soňa Pfeiferová za pomoc při organizování administrativy srazu a také příslušníci 
Policie ČR ze služebny v Roztokách za pomoc s řízením dopravy na trase špacíru.

V letošním roce jsme se opět účastnili srazů v Žebráku, Praskolesích, Lochovicích, Světlé nad Sázavou a 
Svinařích. Tradičně se parta nejzdatnějších vydala na cestu Kublov – Krkonoše.

Pro příští rok jsme začali s přípravou špacíru a budeme se snažit opět ukázat návštěvníkům, že do Kublova se 
jezdí na poctivě připravené akce, pro dobrou náladu a hlavně radost z jízdy. Děkujeme všem spoluobčanů, 
kteří nás přišli podpořit.

Poděkování si zaslouží všichni členové kublovského spolku, kteří se podíleli na přípravě akcí. Za všechny 
členy mopeďáckého spolku bych rád popřál všem občanům klidné a pohodové Vánoce a úspěšný rok 2015.                           

Vladimír Palek

***
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Výstava Kotasových obrazů

Od poloviny října do konce listopadu probíhala v zasedací místnosti OÚ výstava obrazů Karla Kotase. 
Narodil se v Žamberku před 111 lety, ale téměř celý život prožil v naší obci v č.p. 201, zemřel v roce 1979. 
Dne 17. října zasvěceným povídáním na besedě výstavu zahájili pánové J. Král a O. Dvořák. Beseda i 
výstava se setkali s vašim velkým zájmem, obrázky pana Kotase dosud zdobí zdi mnoha kublovských 
domácností. Po dobu konání výstavy zůstaly některým doma jen prázdné skoby, protože obrazy (bylo jich 
celkem 34) půjčili na výstavu. Byla to paní V. Čížková, manželé Zíkovi, Laštovičkovi, Jánských, Malcovi a 
Károvi. Všem patří velký dík.

Také na příští rok plánujeme další zajímavé výstavy a besedy.                         Ladislava Kučerová

Zpráva jednatele SDH Kublov 

4. října 2014 SDH Kublov uspořádal oslavy k výročí 125 let založení SDH Kublov. 
V dopoledních hodinách proběhla prohlídka hasičských automobilů  a  hasičárny s výstavkou fotek, 
vyznamenání a různých, dnes již „muzejních“ pomůcek hasičů. V poledne byl položen věnec k místnímu 
pomníku u Obecního úřadu a poté následovala valná hromada na sále restaurace „Na Slovance“
Těchto oslav se zúčastnil HZS Hořovice, který předvedl vyprošťování osoby z havarovaného vozidla a 
členové okolních jednotek SDH, kteří předvedli různé ukázky hašení požárů. Byli to zástupci SDH Broumy, 
Bzová, Tmaň, Železná, Králův Dvůr, Trubín a také senátor Jiří Oberfalzer a velitel požární stanice Hořovice 
nadporučík Zdeněk Laube.
Na závěr předvedli kublovští hasiči hašení požáru osobního auta a Jiří Pánek slaňoval z plošiny – hlavou 
dolů a předvedl záchranu osoby slaňováním.

Plán na první čtvrtletí 2015:
24. 1. 2015 – výroční valná hromada SDH Kublov
7. 2 .2015 – hasičský ples

  jednatel SDH Milena Schovánková 
Sokol Kublov – tenisový oddíl

     V roce 2014 se tenisový oddíl účastnil krajské Soutěže smíšených družstev dospělých 4 + 2 (4 muži a 2 
ženy) ve složení:  Josef Míchal ml., Miroslav Kratochvíl, Petr Honzík, Tomáš Jirásek, Artur Krečko, Jana 
Hrudková a Eva Nejedlá.  Sokol Kublov se umístil na 7. místě z osmi účastníků tenisové skupiny, se ziskem 
8 bodů. 
      Letošní sezonu ukončili kublovští tenisté každoročním turnajem ve čtyřhrách.  Letos se konal 27. září a 
účastnilo se ho 8 hráčů, kteří si spolu vzájemně zahráli.
     Jedním z cílů našeho tenisového oddílu Sokol Kublov je uspokojit co nejvíce zájemců o tento sport. Proto 
jsme uvítali nabídku Jiřího Zýky na otevření tenisové školy v Kublově. Pod jeho vedením hrálo na 
tenisových kurtech 12 dětí.  Tréninky probíhaly ve skupinách 2x týdně od června do poloviny října. U těchto 
začínajících dětí jde především o seznámení s tenisem, prvními údery a důrazem na jejich správné provedení. 
Protože jsou to malé děti, jde i o pohybovou stránku, hravost, soutěživost a schopnost je zaujmout.  Věřím, 
že se to panu Zýkovi podařilo a děti se na jeho tenisové hodiny těšily.

                             Starosta Sokola Kublov Miroslav Malec

Jaký kovový odpad lze vhazovat do kontejneru s 
plasty :

Do kontejneru s plasty lze vhazovat kovové 
obaly ze železa a hliníku a to prázdné plechovky od 
nápojů, konzervy, kovová víčka, šroubovací uzávěry, 
zátky od lahví, tuby od hořčice, plechovky a misky od 
krmiva pro zvířata, hliníkové misky na grilování, 
hliníkové fólie.
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S novým rokem přichází také novoroční předsevzetí – pojďme si jedno dobré dát.

Etický kodex je dokument, který obsahuje doporučení pro vzájemné soužití. Jeho dodržování je dobrovolné. 
Chceme podpořit spokojené soužití a myslíme si, že napsaná kritéria pomohou zabezpečit to, o co usilujeme. 
Je to dobrý základ a jedinečná příležitost pro vytvoření moderní, přátelské a harmonicky se rozvíjející obce, 
kde je radost bydlet.
Dobré jméno obce – dbejme dobrého jména obce, posilujme její důvěryhodnost, buďme loajální ke své 
obci.
Odpovědnost – chovejme se odpovědně, společně a se zájmem spravujme majetek obce a usilujme o jeho 
zajištění do budoucnosti. Jednejme vždy s vědomím odpovědnosti za celkový obraz a vývoj obce.
Ohleduplnost a slušnost – chovejme se ohleduplně. Buďme pozorní a vstřícní jeden k druhému. 
Ochraňujme společný majetek obce a naše nádherné prostředí.
Bude skvělé, když hlučné činnosti uskutečníme v době, kdy se navzájem nerušíme. Zvažujme, zda 
neobtěžujeme svoje sousedy kouřem, neustále štěkajícím psem nebo jinými problémy.
Odpouštějme a zapomínejme na pomstu a odvetu (zákon oko za oko způsobí, že celý svět bude slepý), 
snažme se pochopit, že sklidíme, co zasejeme.
Sousedské vztahy – budujme otevřené, příjemné a harmonické soužití. Mějme dobrou vůli vyřešit potíže 
smírnou cestou. Jednejme čestně a otevřeně, spravedlivě a bez postranních úmyslů. Buďme si dobrými 
sousedy, ctěme své materiální a morální závazky.
Solidarita a pomoc - buďme přátelští a solidární ke všem věkovým kategoriím občanů. Vzájemně si 
pomáhejme v běžném životě i ve vypjatých situacích. V rámci svých možností pomozme plnit přání a 
potřeby jednotlivců nebo zájmových skupin. Jednejme s lidmi s respektem a láskou bez ohledu na to, kdo 
jsou a co dělají. Čiňme druhým dobro.
Tolerance a porozumění - zachovávejme principy tolerance, porozumění, otevřenosti, pravdivosti a 
korektního jednání. Buďme spravedliví a otevření a navzájem se informujme. Postupujme společně v 
záležitostech, které se týkají občanů.
Lidská práva - respektujme základní lidská práva, svobody a individuální potřeby a zájmy občanů, 
zájmových skupin.
CHCEME SPOLEČNĚ VYTVOŘIT BEZPEČNÝ, KRÁSNÝ PROSTOR, SE VZÁJEMNOU 
PODPOROU A CHUTÍ ŽÍT.

„Rozhodni se pečovat o mladé, soucítit se starými, sympatizovat se snaživými a tolerovat slabé a špatné. 
Někdy ve svém životě budeš na jejich místě.“           Bob Goddart

***

ZVEME VÁS na 

KONCERT  DUCHOVNÍ  HUDBY,
který se koná 26. prosince 2014 kostele sv. Jana Křtitele na Velízi

Pod vedením sbormistra Jindřicha Marka vystoupí smíšený pěvecký sbor KUBR
Začátek koncertu v 15 hodin 

„Obecní ples“
bude v sobotu 28. března 2015 od 20,00 hodin v sále Na Slovance,

hraje hudební skupina Úžas, předtančení a bohatá tombola

Divadlo

Chtěli bychom vám poděkovat za čas, který jste věnovali vyplnění ankety během Setkání s občany. 
Chtěli jsme zjistit váš zájem o divadelní představení. Nejčastěji jste si přáli navštívit činohru a 
muzikál. Budeme se snažit vám vyhovět. V březnu 2015 vám nabídneme činohru v divadle J. K. 
Tyla v Plzni, k dispozici bude 30 vstupenek. Dopravu uhradí obec, lístky budou v prodeji na 
obecním úřadě od začátku března. 

Zastupitelstvo obce Kublov přeje všem občanům radostné Vánoce. Do 
nového roku pevné zdraví, hodně sil a optimismu. Šťastný rok 2015!




